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Van de Bestuurstafel 

 

Op 11 september is het voltallige bestuur bijeen gekomen, aangevuld met de leden van het Bouw 

Advies Team, Pieter Prins en Kees Berends, met het oog op de Obligatie-AV van 4 oktober. 

 

Het statutair verplichte aanwezigheidsquorum van 50% van de stemgerechtigde leden voor het 

aangaan van een (obligatie)lening zou nog een probleem kunnen opleveren. De voorzitter kan -zo 

nodig- op 4 oktober het gebrek aan quorum vaststellen, de Obligatie-AV sluiten en op de kortst 

mogelijke termijn een nieuwe Obligatie-AV uitschrijven, maar het leidt toch tot vertraging.  

Of de gekwalificeerde meerderheid van 75% van de aanwezige stemgerechtigde leden zal instemmen 

met het aangaan van de lening lijkt niet zo’n probleem; 80% van de leden heeft met de inschrijving al 

impliciet ingestemd. 

 

Ervan uitgaande dat de Obligatie-AV instemt met de obligatielening, dienen de leden vervolgens in te 

stemmen met de uitgaven voor de projectontwikkeling. Voor die instemming is een gewone 

meerderheid van 50% van de aanwezige leden nodig. Dit is namelijk instemmen met een additionele 

begroting voor de projectontwikkeling. 

 

De opbrengst van de obligatielening wordt expliciet geoormerkt voor de projectontwikkeling. Het 

bestuur wil geen obligatiegelden gebruiken voor onderhoudswerkzaamheden die buiten het 

bouwproject vallen, als het opknappen van het kantoor boven de garderobe of de reparatie van het 

lekkende dak boven de zaal. 

Eventuele noodzakelijke bouwactiviteiten kunnen uit het geld op de spaarrekening worden betaald. 

 

Jacco Dekker (projectontwikkelaar) en David Lesterhuis (architect) moeten een formele offerte maken 

voor hetgeen nodig is om het project te ontwikkelen.  

Met die benodigde stukken moet de vergunningsaanvraag worden onderbouwd, waarna het 

Restauratiefonds en de Triodos bank gaan besluiten om eventueel in te stemmen met de financiering 

van het bouwproject. 

Triodos heeft na de definitieve aanvraag nog zo’n 3 á 4 weken nodig voor een besluit tot verstrekken 

van de lening.  

Pas dan weten we of de bouwactiviteiten kunnen starten. 
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Voor de daadwerkelijke bouwactiviteiten geldt dat er drie dingen móeten gebeuren: 

* kantoorunits,  

* nieuwe ingang en  

* nieuwe kap.  

De kantoorunits zijn essentieel om een inkomstenbron te garanderen voor instandhouding van ons 

pand. 

Al het andere is optioneel, afhankelijk van de financiële ruimte.  

Het is een iteratief proces, dat leidt tot een definitieve bouwbegroting, die nooit hoger kan uitvallen 

dan € 1 miljoen (lees 9 ton, omdat 1 ton al in de projectontwikkeling gaat zitten). 

 

Dat vereist harde keuzes, waarbij bij sommige opties het alleen nú kan gebeuren, omdat het later 

uitvoeren veel duurder zal uitvallen of überhaupt niet meer is te realiseren. 

De kosten van het ontwikkeltraject worden geraamd op k€ 100, in 4 stappen van steeds k€ 25. 

Het bestuur mandateert het BAT om, na goedkeuring van de plannen door de AV, de noodzakelijke 

besluiten te nemen, tenzij Jaap Stollenwerk of de penningmeester alsnog een besluit aan het bestuur 

wil voorleggen. Het BAT kan altijd advies inwinnen bij de vastgoedgroep. 

 

Er is in de afgelopen jaren zo’n k€ 45 uitgegeven voor tekeningen, vergunningen, 

constructieberekeningen en adviezen, tot het voorlopig ontwerp.  

We gaan nu verder naar het definitief ontwerp. 

 

Zoals het er nu voorstaat, kan in maart/april 2024 de definitieve bouw-AV zijn, waarin de leden het 

volledige plan moeten goedkeuren. De echte bouwactiviteiten kunnen dan na de bouwvak, in augustus 

of september 2024, kunnen aanvangen. 

 

Aad bedankte Kees en Pieter voor hun inzet en hun inbreng in deze vergadering, waarna Kees en 

Pieter de bestuursvergadering verlieten en de reguliere agenda wordt afgewerkt. 

 

De verhuur van de King’s Ballroom ziet er gunstig uit.  

 

De Open Monumenten Dag (OMD) was wederom een succes, met ook veel belangstelling voor het 

lidmaatschap. Veel dank voor Menno, de coördinator, en al die leden die hebben bijgedragen 

De Ledenwerfcommissie zal worden gevraagd elk jaar kort na de OMD, een kennismakingsavond te 

organiseren voor de heren die belangstelling hebben getoond voor het lidmaatschap. 

 

Arthur en Jaap gaan laten uitzoeken wat voor de vereniging voordeliger kan uitpakken qua 

energiecontract: vast of variabel. 

 

Rob moet nog met Dick Meuldijk spreken over wat er nu precies wordt gevraagd met betrekking tot 

het veelbesproken ‘rooster van aftreden’, los van de statutaire verplichting. Ook Willem van 

Diedenhoven heeft zich gemeld voor dit gesprek. Helaas is Dick al enige tijd ernstig ziek. 
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Het Korpscommando HSSK ‘Pro Libertate’ is uitgenodigd voor de Belgische avond 29 november. 

 

Op 1 november is er een wijnavond met ledenwerfactiviteit.  

 

Sipke pakt als commissaris Interne Zaken het bijwerken op van de Ledenborden en het Bestuursbord, 

ook het bordje in de serre. 

 

Leden koken voor leden staat nu voor 11 oktober op de agenda, met partners om de financiering rond 

te krijgen. 

 

De lekkage van het dak en de waterschade aan de parketvloer in de zaal worden aangepakt. De schade 

aan de parketvloer is hersteld. De claim bij de verzekering kan worden ingetrokken omdat de 

herstelkosten binnen het eigen risico bleven. 

Het risico dat het dak opnieuw lekt na regenval moet worden uitgesloten; Jaap vraagt offertes aan  om 

het dakgedeelte te laten vervangen.  

 

Anonymus heeft een volle agenda die in de Nieuwsbrief wordt gepubliceerd. 

20 september Hans Biesheuvel ‘Miljoenendiner’. 

29 november Belgische avond.  

Uitnodigen Willem Post in november 2024 na de presidentsverkiezingen, of na de primaries wanneer 

de kandidaat van de Republikeinen bekend is? 

 

De kwaliteit van de schoonmaak door Fris&Facilitair is verbeterd, maar blijft punt van aandacht. 

 

Data volgende vergaderingen 2023 

Maandag 2 oktober – voorbereiden Obligatie-AV 

Woensdag 4 oktober Obligatie-AV 

Maandag 13 november 
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Menno Alkema:  Openmonumentendag in 2023 

 

 

 

Het was weer fantastisch  

Ook dit jaar hebben wij meegedaan met de open 

monumentendagen. Het begint altijd met het 

reserveren van de datums, 9 en 10 september dit 

jaar in de agenda van de Sociëteit, want voor je 

het weet is de zaal verhuurd,  daarna een mailtje 

naar Sallo’s zodat de bezoekers een consumptie 

kunnen bestellen en natuurlijk de broodjes voor 

de aanwezigen leden.  

Dan moet de tekst worden aangeleverd voor op 

de website en de boekjes en als laatste de oproep 

aan de leden wie er aanwezig kan zijn op zaterdag 

en of zondag. Het aanmelden van de leden ging dit jaar zeer voorspoedig en opvallend was het aantal 

nieuwe leden dat zich opgaf om de vele mensen, dit weekend, zeker ca. 700, rond te leiden.  

Dit jaar was het thema "LEVEND ERFGOED", een thema wat op de Sociëteit de Vereenging zeer van 

toepassing is, want ons Rijksmonument is in 1852 gekocht en in gebruik door de Sociëteit de 

Vereeniging tot op heden.  

Peter van Wijnen had op vrijdag een interview geregeld met Radio West, live in de uitzending en aan 

mij gevraagd of ik dat wilde doen.  Wat hij niet had verteld is dat het om 7.20 uur was, voor mij wel 

heel erg vroeg want ik moest om 7 uur ’s-morgens op de Sociëteit zijn. De stad is rond dit tijdstip stil 

en verlaten, heel bijzonder om het een keer mee te 

maken.  

Het is elk jaar weer leuk om erbij te zijn, je ontmoet 

zoveel verschillende mensen die oprecht 

geïnteresseerd zijn naar het verhaal van de Sociëteit en 

zijn gebouw. Verbaasd als ze de zaal betreden  worden 

opgevangen door een Sooslid die de bezoeker 

rondleidt en op zijn eigen wijze het verhaal over ons 

mooie gebouw vertelt. Ook hoe leuk het is om lid te zijn 

en ook dat we de ruimten, buiten de woensdag, 

verhuren om het onderhoud van het gebouw te kunnen 

betalen.  
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De biljartzaal en zeker onze unieke kegelbaan worden dan niet vergeten. Van de kegelbaan wordt 

graag gebruik van gemaakt onder leiding van een aanwezig Sooslid. Er wordt gelachen, gegooid en 

geapplaudisseerd als de bal 1 of meerdere kegels omgooit. Wat is het kegelen een ongelooflijk leuk 

spel en jammer dat er zo weinig gebruik van wordt gemaakt. Dan onze Stadstuin die er prachtig 

bijstaat, Jeroen bedankt, waar dit weekend menig bezoeker even pauzeerde met het nuttigen van een 

drankje en een muffin.  

Al met al weer een zeer geslaagd weekend, dat werd ook beaamd door de aanwezige leden die het 

ontzettend naar hun zin hebben gehad.  

Mannen bedankt! 
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 Eduard Slootweg:  Prinsjesdag op de Soos 

 

 

 
Dat de Vereeniging een soos is met veel tradities weten we natuurlijk. Het lijkt erop dat een nieuwe 

traditie is begonnen: Prinsjesdag op de Soos! 

De derde dinsdag van September staat traditiegetrouw in het teken van de troonrede en de 

miljoenennota.  Voor de tweede keer hebben we de ambassadeurspartners ontvangen in onze sociëteit 

om de troonrede te volgen omdat “we het sneu vonden dat zij niet met hun echtgenoten mee mochten” 

zoals in de Telegraaf stond. 

 

Alle continenten met uitzondering van Australië waren present. 

De gemeente heeft de tribunekosten bijgedragen en Bickery Food Group, www.bickery.nl  en 

Berg Food www.bergfood.nl waren onze sponsors. 

Dr Mendeltje van Keulen, oud griffier van de Commissie Europese Zaken van de Tweede Kamer, gaf 

uitleg.  

 

 De Soos zou de Soos niet zijn om er een gezellig samenzijn van te maken. 

We waren in totaal met meer dan 50 deelnemers. Ongeveer 20 ambassadeurspartners waren present 

en iets meer leden en hun partners. Zie foto’s hieronder. 

 

Reactie Bestuur: 

De ambassadeurs-partners lunch is een initiatief van Eduard Slootweg ditmaal ondersteund door een 

dynamische Hans van Hulsen.  Zij hebben buiten het organiseren, wat veel tijd en energie heeft gekost, 

ook garant gestaan voor de financiën.  Het bestuur spreek hierbij, hiervoor hun waardering uit. 

 

 
 

http://www.bergfood.nl/
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Aad Meuldijk: uitreiking dassen aan nieuwe leden. 
 
 
 

 
 

Roel Terpstra 

 

Geboren in Almelo en opgegroeid in Utrecht. Roel als ik 

jouw CV lees, zie ik een sportieve officier van justitie. Met 

brede maatschappelijke interesses, maar ook prestatie 

drang, wie komt met fietsen het eerste op de top. 

Wat ik nu weer leuk vond, is het enthousiasme waarmee 

jij op de afgelopen openmonumentendagen de 

rondleiding deed en zo mogelijk het sooslidmaatschap 

aanbeval. 

En dat ook nog zonder officiële soos-das. 

 

Ik las dat jij ook iets deed met Btw-fraude. Dit gaf mij een 

flash-back naar de vlees en boter fraude, waar veel van 

mijn toenmalige collega’s zich schuldig aan maakten. 

Ja het vlees is zwak als de regels hiaten vertonen. Ik zal 

niet alle details benoemen,  maar één doe ik nog wel! 

Jij / jullie zijn recent opa en oma geworden en neem van 

mij aan dit is een kantelpunt in het leven.  Het wordt nog 

leuker als de kleinkinderen met je gaan praten. 

 

Roel van harte welkom op onze sociëteit. 
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Pascal van der Mark.  

 

Ja mensen weer een Voorburger, geïntroduceerd 

door Jaap Stollenwerk, dus goed volk. 

Je loopt al vanaf januari mee als introducee, dus het 

werd tijd.  Ogenschijnlijk een vastgoedman, maar 

van vele markten thuis.  Dus een breed 

georiënteerd en vindingrijk persoon. Doet iets met 

zonne-energie en met kassen in Irak. 

Te veel om op te noemen. 

 

Pascal ik zie je hier regelmatig en volgens mij aard 

je snel.  Dus welkom. 

 

Zoals ieder nieuw lid krijg jij van mij een boek te 

leen. Dit geval een wat technisch boek, maar ik 

denk dat jij dit leuk vindt. 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté, 

 
 
 
 

Terugblik op het Miljoenen diner op 20 september 

 
Het drukbezochte miljoenendiner was een groot succes, mede vanwege de prominente spreker Hans 
Biesheuvel, voorzitter van Ondernemend Nederland (ONL) en ooit lid van onze Soos, evenals vader en 
grootvader. In zijn toelichting op de Miljoenennota waarschuwde hij voor moeilijke tijden : op een 
ieder jaar gestaag stijgende begroting van inmiddels € 433 miljard kampen we al weer met een 
begrotingstekort en stijgende rentelasten.  
Eerst verdienen, dan verdelen, het blijft lastig. 
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Agenda Anonymus 
 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

11 okt Wo Optreden Eline Verkuijl  (www.elineverkuijl.com) Incl. partners 

11  okt wo Leden Koken Voor Leden Incl. partners 

1 nov. wo Wijnproefavond + introducés LWC  

29 nov. wo Belgische avond  

6 dec. wo Verjaardag Anonymus + surprise avond.  

16 dec. za Kerstdiner ( met partners)  

    

 

Anonymus roept iedereen op om bij de Extra Algemene Ledenvergadering  op 4 

oktober aanwezig te zijn. Een belangrijk besluit zal dan genomen moeten worden over 

de financiering van de gewenste verbouwing van het sociëteitsgebouw. 

 

Op 4 oktober zal er dan geen Dinerpraatje op worden gehouden.  Wel zal er een ander evenement in 

oktober  worden gehouden, t.w. 11 oktober.  Op die woensdag wordt namelijk het geplande optreden 

van Eline Verkuijl gecombineerd met een diner dat door de groep Koken door Leden voor Leden zal 

worden verzorgd, zie hieronder: 

 

Koken voor leden door leden: Laat uw  partner  ook meegenieten van het muzikale LKVL-diner 

op 11 oktober 

 

Traditioneel is er jaarlijks een 

woensdagavonddiner waarbij de 

partners ook welkom zijn. Dit jaar 

organiseert Het Gezelschap Anonymus 

in nauwe samenwerking met Leden die 

Koken voor Leden, bestaande uit een 

“witte brigade” die de maaltijd verzorgt 

en een “zwarte brigade” die zorgdraagt 

voor de bediening. “Chef de cuisine” is 

wederom Steef Gronheid die uiteraard 

weer een fantastisch menu heeft 

bedacht.  

De partners kunnen dan zien hoe het 

dan in de sociëteit aan toegaat. De witte en zwarte brigade zullen proberen iedereen te verwennen op 

het culinaire vlak.  
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Op 11 oktober  zal tijdens het diner  Eline Verkuijl, klassiek pianiste en singer-songwriter, voor ons 

optreden. Als voorproefje bekijk vooral vast even haar website en geniet van een voorproefje van haar 

prachtige werk: 

https://www.elineverkuijl.com 

 

Voor het LKVL-diner dient men zich vóór 5 oktober aan te 

melden. Deze opgave doet u door de financiële bijdrage 

voor alleen het diner (€27,50 pp) over te maken op 

rekening NL85 INGB 0004996221 t.n.v. Sociëteit de 

Vereeniging, Anonymus. Alle genuttigde dranken betaalt u 

aan het einde van de avond bij de bar. 

 

We kijken weer uit naar een bijzondere en veelzijdige 

happening! We rekenen dan ook op een flinke opkomst!  

 

 

Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Paul Stoffels ( 2 okt.) 

Arthur Planken  ( 15 okt.) 

Rob Hanzon (18 okt.) 

Wolf Janssen ( 18 okt.) 

Marius Roeterdink ( 21 okt.) 

 

Freek Steutel (22 okt.) 

Theo Snelders  ( 24 okt.) 

Ben van der Harst (28 okt.) 

Jos Hennequin ( 29 okt.) 

Johan van Kampen (29 okt 

 

 

https://www.elineverkuijl.com/
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      Nieuwe leden 

Thom Hoedemakers per 1-10-2023 

Herman van der Weide per 1-10-2023 

Wim Schepers per 1-10-2023 

 Hans Hogendoorn per 1-10-2023 

 

Aspirant-leden 

- 

Op de website van de leden kunt u meer  gegevens lezen van deze toekomstige leden. 

 

 

 
 
 
 
Costas Papaikonomou:  Inkijkje in drijfveren om lid te worden van onze Soos. 

 
 

 
 
Eerder dit jaar bood ik de ledenwerfcommissie aan om een klein onderzoekje te doen onder onze 

Soosvrienden die recent lid geworden waren om (te proberen) te achterhalen wat hen overtuigde eens 

te komen kijken en vervolgens ook lid te worden. Zou daar een patroon in te vinden zijn dat kan 

helpen nieuwe leden te strikken? Ik heb vervolgens 10 heren drie open vragen gesteld, en hun 

antwoorden uitgeplozen. Hieronder een interpretatie van wat ik las, gecombineerd met wat ik het 

afgelopen jaar aan tafel en de bar heb gehoord.  

In een notendop: er lijken drie grote clusters nieuwe leden te zijn, elk in een andere levensfase, maar 

allen wel degelijk ‘vatbaar’ voor één of méér zaken die de Soos te bieden heeft. Deze drie stadia 

beschrijven hoe in al onze levens in korte tijd omslagpunten zijn, en er ruimte ontstaat voor nieuwe 

input. Ik heb er voor het gemak leeftijd cohorten aan gekoppeld, maar dat is slechts indicatief. Ik val 

zelf bijvoorbeeld in het tweede cohort. 

Omdat we allemaal behoorlijk actief en ondernemend van aard zijn, worden die plotseling ontstane 

ruimtes natuurlijk snel gevuld. . Het is als Soos dus zaak mogelijke nieuwe leden te treffen precies op het 

moment dat zo’n raampje even open staat.  

In de discussie in de ledenwerfcommissie kwamen direct al enkele mooie inzichten naar boven. 

Bijvoorbeeld dat de tweede groep zondermeer de grootste vijver zal zijn om in te vissen. Maar ook dat het 

waarschijnlijk veel makkelijker is om kandidaat-rijke groepen heren naar de Soos toe te lokken ipv onder 

groepen te gaan flyeren. 

Daarom werkt Monumentendag zo goed: ze komen de drempel over en worden in gesprek overtuigd.  
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Zo kunnen we wellicht meer culturele organisaties, muziekclubs etc overtuigen eens onze King’s 

Ballroom te gebruiken. Zij nemen dan de kandidaten in hun zog mee. 

De ledenwerfcommissie gaat hier nu mee verder! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

LED EN WERVIN G
RAAMWERK

70<55-70<55
NIEUWE 
VRIENDEN

ZELF. Herinrichting

rond een leven zonder

veel verplichtingen aan 

werk of gezin, alle rust.

WERK. Gejaagdheid op 

werk neemt af, meer tijd

en aandacht voor sociaal

netwerk náást werk.

GEZIN . Minder drukte 

thuis, dus méér tijd voor 

eigen ontspanning 

buiten werk en gezin.R
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INHOUD
Goeie gesprekken, 

ideeën, beetje dollen, 

uitdagen, warmte.

XX
GEZELSCHAP
Saamhorigheid, 

clubgevoel, waarde

van vriendschappen.

X
ACTIVITEITEN
Samen hobby’s 

uitleven, nieuwe

weekindelingen.

▪ Kleinkinderen komen.

▪ Zorg voor partner.

▪ Kleiner of dichterbij

kinderen wonen.

▪ Afsluiten werk, pensioen

▪ Verkoop bedrijf/aandeel.

▪ (te) veel tijd met partner.

▪ Vaker naar vakantiehuis

▪ Eindexamens vd kids.

▪ Weekends weer vrij.

▪ Midlife crisis.

▪ Vakanties zonder kids

…
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MOMENT
Levensfase, seizoen, 

gebeurtenis, sporten, 

ontspannen, interesse.

▪ Makelaardij voor nieuwe

woonsituatie.

▪ Horeca overdag weekend 

en weekdagen. 

▪ Monumentendag, Musea

▪ Resorts, golf, wijngaard.

▪ Horeca avonden in 

weekend en weekdagen

▪ Sportschool.

▪ Open dagen HBO/WO

▪ Frequent Flyer Lounge.

▪ Horeca in weekend

PLAATS
Lokatie, organisatie, 

regio, club, politiek, 

natuur, tuin, …

▪ Cultuur & entertainment

▪ Hobby’s binnen/buiten

▪ Familie zorgtaken.

▪ Met vrienden wandelen, 

biljart, schaak, bridge.

▪ Culturele inhaalslag, 

geschiedenis, filosofie.

▪ Vrijwilligerswerk.

▪ Met vrienden golfen, 

motorrijden, fietsen, 

tennis, padel.

▪ Met vrienden fietsen, 

hardlopen, squash, padel.

▪ Bestuursfunctie in 

sportclub, Vereniging.

▪ Racen, cq bewijsdrang.

ACTIVITEIT
Werken, wonen, 

sporten, hobby, 

zorgtaak,  bestuur, 

vrijwilligerswerk

V 1 . 0  S e p t e m b e r  2 0 2 3

W O R K I N  P R O G R E SS /  IDEEËN WELKOM!
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Toegestuurde foto’s 
 

 
 
 
 
Alexander Heemskerk:  Selfie met Rutte 
(wervingsact?) 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Hans Knoester:  Creatie van een rustende 
middenstander. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Willem van Diedenhoven: 
Als liefhebber van het programma ‘Vandaag 
Inside’ zit ik trouw aan de buis zo ook afgelopen 
5 september en wat zien ik? 
Jawel, links in beeld.… onze populaire sociëteit-
vriend Jeroen Linde met zijn vriendin Isabelle. 
Geweldig toch? 
Dus vanaf nu hebben we een BN-er in ons 
midden! 
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Alfred van Bunge:  
Foto gemaakt door Menno Alkema op woensdag 6 september na het diner om ca. 21.00 uur.  Is het 
eerder voorgekomen dat we op dit tijdstip bij een temperatuur van 24 graden buiten aan de koffie 
zitten. De voorzitter dacht van niet en stelde voor deze foto van de kring in shirt te maken en als 
bewijs te laten opnemen in de komende Nieuwsbrief. Wat een genoegen! 
 
 

 

 

Dave Salomons; Verslag van de 6e Soos Golf dag op 28 augustus 2023  

 

 

 

 

Bekruipt u ook wel eens het gevoel dat sommige mensen werkelijk alles voor 

elkaar krijgen?  Drs. B is zo’n figuur zoals afgelopen maandag maar weer eens 

bleek op de Royal Rijswijkse. 

Harry had stralend weer geregeld, een baan in prima conditie, goed gevulde 

schalen met borrelhapjes en een uitstekend diner, inclusief Sociëteit de 

Vereeniging menukaarten. 

Onze dank voor deze tot in de puntjes verzorgde golfdag. 

 

Menno met de organisator Harry 
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Wat betreft andere “puntjes” blijkt tellen nog niet zo eenvoudig te zijn. 

Na controle van alle scorekaarten bleken 6 daarvan fouten te bevatten. Na correctie zijn de 

onderstaande resultaten meegenomen in de dag uitslag en het jaarklassement. 

Wolf     hole 14 2 punten i.p.v. 3   resultaat  ↓38 

Dave     hole 14 1 punt i.p.v. 0    resultaat ↑41 

Jan     hole 17 3 punten i.p.v. 2   resultaat ↑34 

Steve     hole 18 1 punt i.p.v. 0    resultaat ↑25 

Willem v. d.  V.  hole 14 2 punten i.p.v. 1   resultaat ↑22 

Hans Hogend.  hole 6 2 punten i.p.v. 1 

      Hole 16 0 punt i.p.v. 1 telfout  resultaat ↓27 

 

Van straffen komen we automatisch op beloningen en deze waren er voor Hans van Hulsen met een 

Neary op hole 9 en Jan met een Neary op hole 12. Hans was overigens op de andere holes ook goed op 

dreef, wat resulteerde in een totaal score van 41 punten wat goed was voor een 3e plaats. Met ook 41 

Stableford punten legde Dave beslag op de 2e plaats. 

Hij speelde de tweede 9 holes beter (Dave 19 punten en Hans 18 punten) 

 

Met kop en schouders boven iedereen uitstekend legde Dick beslag op de 1e plaats. 

Spelen vanaf de gele tees en dan 46 punten realiseren is een prachtige prestatie. 

 
Dick vol vertrouwen voor aanvang van de wedstrijd 

 

 
 
 
 
Na alle correcties is de uitslag 

van de 6e Soos Golf dag als 

volgt: 
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Het jaarklassement wordt berekend op basis van de 6 beste 

resultaten per speler. 

Stel dat Klaas aan wedstrijdpunten heeft : 10 – 8 – 6 – 4 – 6 – 4

 totaal 38 

Gerrit heeft 0 – 1 – 3 – 5 – 7 – 9 totaal 25, ook na 6 wedstrijden. 

In wedstrijd 7 haalt Klaas weer 8 punten en Gerrit 10. 

Bij Klaas valt de 4 weg tegen de 8 en komt hij op 42 

Bij Gerrit valt de 0 weg tegen de 10 en komt hij op 35 

Met nog 2 wedstrijden te gaan heeft Gerrit derhalve nog steeds 

kans om te winnen. 

 

Met nog 3 wedstrijden te gaan zijn er ook voor u nog voldoende 

kansen om in de top van het klassement te komen. Maandag 25 

september kunt u op de Hoge Dijk aan uw scores werken. Noteer 

alvast de datum en de uitnodiging krijgt u eerdaags. 
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KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 

Verslag van verricht werk 
Graag doe ik verslag van het ‘klein technisch onderhoud’ dat wij als kto-team in de maand september 

hebben verricht. 

 

Beschadigde muur van de hal hersteld 

De muur van de hal was onlangs nog opnieuw geverfd 

maar vertoonde alweer beschadigingen, die bleken te  

zijn veroorzaakt door de rolcontainers waarin  

allerhande goederen worden gebracht en gehaald bij  

verhuur van de zaal. ’T Is jammer maar het is niet te   

voorkomen, maar ze moeten natuurlijk wel worden  

hersteld. Dus na de beschadigingen onzichtbaar te  

hebben gemaakt met plamuur hebben we de muur 

weer netjes in kleur gesausd.  

Hij ziet er nu weer strak uit alsof er niets gebeurd is. 

 

Viltjes nu onder alle stoelpoten 

De afgelopen maanden hadden we al viltjes onder poten aangebracht van alle tafels en stoelen die op 

parket staan. Maar omdat blijkt dat stoelen op parket en die op vloerbedekking door de tijd heen over 

en weer worden verkast, hebben we nu ook onder de nog niet behandelde stoelen viltjes aangebracht. 

Dus als het goed is glijden ze nu allemaal krasloos over het parket. 

 

Deurvastzetter op zaaldeur en tussendeur 

Op de deur tussen de barruimte en het halletje (zijingang) hadden we de vorige maand een 

deurvastzetter aangebracht. Die bleek goed te bevallen. Dus hebben er nu ook een aangebracht op de 

deur van de zaal en ook een op de tussendeur van de hal om ook daar verlost te zijn van het gebruik van 

een houten keg. 

Die van de tussendeur functioneert naar tevredenheid maar dat bleek minder het geval te zijn bij die 

van de zaaldeur. De reden is dat de zaalvloer schuin afloopt en ook omdat de parketvloer glad is. Afijn 

we gaan nog op zoek naar een ander type, eentje die voor die toepassing beter geschikt is. 

 

 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

21 

Kapot ophangoog hersteld 

Van de staande klok in de bieb bleek het ophangoog van 

een van de opwindgewichten stuk gebogen waardoor 

het nog maar ternauwernood hangt aan de ophijsketting.  

Gelukkig hebben het oog met veel precisie vakkundig  

kunnen herstellen. 

ATTENTIE! 

Om de klok op te winden is het belangrijk om bij het  

omlaag trekken van de ketting tegelijkertijd met de  

andere hand het -erg zware- opwindgewicht te helpen tillen.  

Zo wordt voorkomen dat het ophangoog kapot wordt getrokken en ook dat het tandwiel-asje in het 

mechaniek krom wordt getrokken. 

 

Verslapt laken op kaarttafels strakker getrokken 

Het viel ons op dat het groene linnen van de kaarttafels was verslapt en ging plooien. Van één tafel 

hadden we de vorige keer dat al opnieuw en strakker aangebracht maar nu hebben dan ook de twee 

andere tafels op dezelfde manier onderhanden genomen. We verwachten dat het nu lang strak zal 

blijven. 

 

Zwart grit in tuin opgeruimd 

In augustus hadden we al met een water-stofzuiger een 

begin gemaakt met het opruimen van het (teveel aan) 

zwart grit. Dat grit was bedoeld om groei van onkruid  

tussen de stenen te voorkomen maar dat bleek geen 

succes. Nog niet alles is gedaan dus we gaan alle  

komende zonnige droge dagen nog benutten om het  

werk af te maken. 

Bovendien, om inloop van zand en vuil en beschadiging 

van het parket te voorkomen hebben we in de tuin een  

rode Spaghetti-mat voor elk van de drie openslaande deuren gelegd. 

 

Tijdklok van biljarters gerepareerd 

Van een van de biljarters ontvingen we de melding dat de klok in de biljartruimte al enige tijd 

stilstond. De batterij bleek niet de oorzaak. Maar voordat het kto-team in ‘t geweer kon komen had 

Bert Uphof, in zijn vrije tijd medewerker van een “reparatie café”, al het voortouw genomen en vast 

stelde dat het uurwerk defect was. Ook hij bleek voor geen kleintje vervaart en wist de klok voor een 

grijpstuiver te repareren door het uurwerk te vervangen. 
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Het zijn de kleine dingen die het doen 

Ook herstel van kleine ongemakken zijn bepalend voor goed onderhoud zoals in dit geval;  

• een lamp in een van de buitenlantaarns die niet meer brandde en  

• een lamp in de plafonniere van de bibliotheek die stuk bleek. 

Het betreft voor beide een speciale ledlamp die we hebben vervangen. 

 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, het mag ook per e-

mail wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het KTO-team staat ten dienste voor Klein Technisch Onderhoud, schoonmaken en opruimen vallen hier 

niet onder. 

 

 

 

 

Ziek zijn, Beter worden 
 

 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

Red: Met ingang van dit nummer heeft Leo de Bruin het coördinatorschap voor de zieken 

overgedragen aan Menno Alkema. Leo bedankt voor je werkzaamheden! 

 

Dick Meuldijk: 

Dick Meuldijk is tijdens zijn vakantie opgenomen in het ziekenhuis van Emmen voor een dubbele 

longontsteking.  Omdat de hem toegediende medicijnen niet aansloegen op de bacterie wordt hij in 

slaap gehouden. Afgelopen woensdag is hij vanuit Emmen overgebracht naar de IC van ziekenhuis 

Antoniushoeve in Voorburg. Hij wordt nog steeds in slaap gehouden, maar dat wordt nu 

langzamerhand afgebouwd.  Martha, zijn vrouw, geeft aan dat geen bezoek in het ziekenhuis mogelijk 

is. We wensen Dick veel sterkte toe en hopen op een spoedig herstel. 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Limericks en Gedichten 

Voor Peter Wijnen   
door Rob Kreté 

Nog immer PR-man Peter Wijnen uit Valkenburg komt vaak op de proppen met interessante sprekers 
voor op de soos 

En dat zijn niet zomaar poppetjes: dan zijn dé echte pro's 
Een belangstellend man met sinds kort een nieuwe knie 

Loopt nog niet als een kieviet maar heeft wel heel veel energie 
Hij werkt aan ideeën voor het nieuwe soosuitje en die klinken nu al grandioos 

 
Voor Steve Youngman 

door Rob Kreté 
Steve Youngman heeft zijn roots in Engeland 

Woont in Scheveningen maar reist ook vaak naar familie op dat oh zo bijzondere eiland 
Een man die ons met zijn sterke financiële vaardigheden heeft verrast 

En die hij bij het Gezelschap Anonymus inmiddels strak toepast 
Voor velen een lastige taal maar, complimenten Steve, het Nederlands is bij jou uitstekend geland 

 
Voor Hans van Hulzen 

door Martin van der Zwan 
Een ondernemer woonachtig in Den Haag 
is onze gewaardeerde tafelpreses vandaag 

zijn macht reikt verder dan ik dacht 
ik moest limericks maken in zijn opdracht 
maar voor hem doe ik dat maar wat graag 

 
 

Voor Peter Wijnen 
door Martin van der Zwan 

Een doortastende PR man geboren in Nijmegen 
kom je met regelmaat in onze sociëteit tegen 

hij verjaard en biedt ons iets aan 
wat terugkomt in zijn achternaam 

dus is het "op hoop van zegen 
 

Voor Steve Youngman 
  door Martin van der Zwan 

Een Young man uit het Verenigd Koninkrijk 
is recent verjaard en is de Koning te rijk 

met buitengewoon veel talent 
spreekt hij met een Brits accent 

maar hij is een echte "Dutch look a like" 
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Voor Pieter Prins 
  door Menno Alkema 

Pieter voelt zich in Voorburg Prins te rijk 
Na zijn pensioen doet hij werk met een sociale kijk 

Was penningmeester van onze Sociëteit 
En is altijd voor het geven van advies bereid 

Je steun en inzet vinden wij zeer liefderijk 
 
 

Voor Donald Schuurman 
  door Menno Alkema 

Donald kent het Haagsche wereldje van Vastgoed 
Je weet waar je aan toe bent als je zaken met hem doet 

Weet genoeg smeuïge verhalen 
Waar die over gaan kan je wel raden 

Vandaag trakteert hij op wijn van zijn zuur verdiende poet. 
 
 

Voor Peter Wijnen 
  door Menno Alkema 

Peter woont met veel plezier aan de Rijn. 
Alleen vindt hij de verbreding van de A44 niet fijn. 

Daarom gooit hij alles in de strijd. 
En heeft zich hierdoor toch enigszins verrijkt. 

En doet deze gewaardeerde traktatie hem financieel geen pijn. 
 
 

Voor Steve Youngman 
  door Menno Alkema 

Vanaf zijn terras heeft Steve een levendig havenzicht 
En heeft zijn werkzaam leven en toekomst eens goed belicht. 

Besloten om meer te genieten van het leven. 
En zijn financiële kwaliteiten niet zomaar meer weg te geven. 

Daarom zijn wij vereerd dat je dit werk voor Anonymus verricht. 
 
 

Voor Cees Postema 
  door Rob Hunnego 

Cees uit Eindhoven studeerde keel, neus en oren. 
Maar hij kon het spreekuur niet meer aanhoren. 

Adviseur, dat werd zijn stiel. 
Op medisch vlak , ja dat beviel. 

Zo raakte zijn medische kennis toch niet verloren. 
. 
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Voor Cees Postema  
  door Costas  Papaikonomou 

2x  LAAA LALALA LAAA LAAA 
Cees zat pips boven z’n bordje garnalen 

Dacht “K*T ik moet 40 wijn betalen” 
Hij zit de hele dag op Twitter 
Maar is toch geen bullshitter 

Altijd vol goeie verhalen 
2x  LAAA LALALA LAAA LAAA 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  oktober  2023   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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